

Explore Bentong's Culture, Cuisine, and Heritage

Half-Day Tour Genting. 半日文东趴趴走



8:00AM
 Depart From Genting Main Terminal (Hilltop) 707-Inc Counter No.1. Arrive In Bentong And Start Your Half-day Tour.

Bentong Morning Market
 Explore the local produce, particularly the renowned Bentong Ginger, at the vibrant Bentong Morning Market.

Breakfast At Morning Market (Recommended)
Yuan Kie Kopitiam
 Enjoy A Traditional Breakfast Featuring Wantan Noodles & Stuffed Tofu.

Thong Kee Café
 Sip On The Iconic Hainanese Tea And Coffee, Perfectly Paired With Crispy Toasted Bread.

Auntie Mok's Tau Fu Fa (Tow Huay)
 Enjoy Auntie Mok's silky smooth Tau Fu Fa (Tow Huay), a beloved traditional dessert that never fails to please.

Perting Lian Fatt Coffee Shop
 Bring back home the flavors of Bentong with you, freshly baked Kaya Puffs and other pastries from this renowned coffee shop.

Temple Of Fortune (Heng Ong Huat)
 Wrap up your tour by visiting the Ancient Glass Temple of Fortune, where you can make offerings for blessings of good fortune and prosperity.
Heng Ah, Ong Ah, Huat Ah Ah Ah.....

1:00 PM
 Return To Genting Main Terminal (Hilltop) 707-Inc Counter No.1
Bring an umbrella and hat with you for protection from rain or intense sunlight. Footwear that is comfortable for extended walks.

- Important Notes 注意事项!**
- All necessary transfers as per the itinerary are included by either Combi Van, Bus, Sedan Car or MPV.
 行程中所有必要的交通服务均包括小巴、巴士、轿车及 MPV。
 - Cancellation and amendment fees apply.
 需支付取消和修改费用。
 - The majority of the tour involves walking. Please assess your mobility before purchasing, as it may not be suitable for individuals with limited mobility.
 大部分行程涉及步行。请在购买前评估您的行动能力，因为它可能不适合行动不便的人。
 - Please note, all arrangements are subject to changes due to weather, traffic, or unforeseen circumstances, and adjustments may be made accordingly.
 请注意，所有安排可能因天气、交通或不可预见的情况而发生变化，并可能进行相应调整。

8:00AM
 出发于云顶巴士总站707-Inc柜台一号，出发前往文东，开始半日游。

文东早市
 置身于热闹的文东早市探索当地土产，尤其不要错过文东姜。

享用早餐 (大力推荐)
源记茶餐室
 品尝地道的云吞面与酿豆腐

源记咖啡店
 品尝经典的海南茶和咖啡，再配上香脆的烤面包

莫大妈豆花
 享用莫大妈滑嫩的豆花，广受当地人和游客喜爱的甜品。

联发咖啡店
 带上一些联发的手工加夹角、榴槿角、咖哩角和叁峇角，把文东的美味带回家。

旧玻璃口财神庙
 最后参观旧玻璃口财神庙，祈求好运和财运，为这次愉快的旅行画上句号。

1:00 PM
 返回云顶巴士总站707-Inc柜台一号。
温馨提示：请随身携带雨伞和帽子，以雨天或强烈阳光



Optional Tour: Bentong Half-day Tour
 自选行程：文东半日游
Min 02 Pax to Go 最少两人出发
每人 S\$ 15 Per Person



Business Account



WhatsApp +65 8710 7707



www.707-inc.com

行程仅供参考，最终行程可能会根据实际情况进行微调，须符合条款。
 The itinerary is for reference only, the final itinerary may be fine-tuned according to the actual situation. Terms Apply